



Japanologie

Master Minor-Studienprogramm 30 ECTS Credits

Mustercurriculum

Das Mustercurriculum zeigt eine von verschiedenen Möglichkeiten, wie Sie Ihr Studium planen können. Es bildet ein Vollzeitstudium mit einer Studiendauer von 4 Semestern ab. In der Major-/Minor-Kombination (insgesamt 120 ECTS Credits) erwerben Sie pro Semester ungefähr 30 ECTS Credits. Sie können pro Semester auch eine geringere Anzahl ECTS Credits erwerben. Dann verlängert sich Ihre Studiendauer dementsprechend.

Herbstsemester	Frühjahrssemester	Herbstsemester	Frühjahrssemester
Modulgruppe: Wissenschaftliches Japanisch			
Module nach Wahl (WP oder W 6)			
Modulgruppe: Japanische Philologie			
Module nach Wahl (WP oder W 9)			
Modulgruppe: Sozialwissenschaftliche Analyse Japans			
Module nach Wahl (WP oder W 9)			
Die Differenz auf 30 ECTS Credits (6 ECTS Credits) nach freier Wahl aus allen Modulgruppen des Programms.			
	Mobilitätsfenster		



Japanese Studies

Master Minor 30 ECTS Credits

Sample Curriculum

The sample curriculum shows one of several ways in which you can plan your studies. It represents a full-time study load of 4 semesters. In the Major/Minor combination (120 ECTS credits in total), you will earn approximately 30 ECTS credits per semester. It is also possible to earn a lower amount of ECTS credits per semester. In this case, the duration of your studies will be extended accordingly.

Fall Semester	Spring Semester	Fall Semester	Spring Semester
Modulgruppe: Scientific Japanese			
Modules of free choice (CE or E 6)			
Modulgruppe: Japanese Philology			
Modules of free choice (CE or E 9)			
Modulgruppe: Social Science Analysis of Japan			
Modules of free choice (CE or E 9)			
At least 6 additional ECTS Credits of your choice from all module groups within the program.			
	Mobility Window		